
Бојан Пајтић: Вратићемо се на власт пре него што многи очекују; Радо бих видео Сашу Јанковића у ДС
субота, 23 мај 2015 18:48

Председник Демократске странке и Владе Војводине Бојан Пајтић изјавио је да ће се та
странка вратити на власт у Србији много пре него што то већина људи очекује.

  

  

Он је у интервјуу за "Данас" рекао да "истраживања говоре о озбиљном паду поверења
у режим који свакога дана износи неистину за неистином о некаквом благостању у којем
живе грађани Србије, док је реалност апсолутно другачија".

  

"Истраживања показују, како пад владајуће странке, тако и убрзано враћање поверења
у ДС, уосталом, и једину политичку организацију која може да победи Српску напредну
странку. Сменићемо овај режим много брже него што то већина људи у овом тренутку
очекује", рекао је Пајтић.

  

На питање хоће ли ДС када дође на власт наставити реализацију дугорочног пројекта
Београд на води, Пајтић је оценио да је Београд на води "највећи корупционашки
скандал који је погодио, не само Србију, него и регион у последњих неколико година".

  

"Када дођемо на власт, ухапсићемо све оне који су крчмили ресурсе града Београда и
Србије и у коруптивним, тајним уговорима омогућили да страни инвеститори на штету
грађана остваре стотине милиона евра профита", рекао је лидер ДС.
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На питање да ли ће се поново кандидовати за председника војвођанске владе, Пајтић је
одговорио да је "његова амбиција концентрисана, пре свега, на позицију председника
владе Србије".

  

"Не због тога што је то моја лична амбиција, него због тога што данас више нема смисла
да радите било шта у Србији, јер је због лоше политике Владе и власти сконцентрисане у
рукама једног човека, шта год да урадите, осуђено на неуспех", додао је он.

  

Радо бих видео Јанковића у ДС

  

Пајтић је рекао да би радо видео омбудсмана Сашу Јанковића у редовима те странке,
уколико би након престанка обављања функције Заштитника грађана он показао
политичке амбиције.

  

  

"Као Заштитник грађана, Јанковић није страначка личност и не може бити члан странке.
Разговарао сам са њим само једном у животу и стекао сам позитиван утисак. Ако би
након престанка функције изразио жељу да буде члан ДС, ја бих таквог човека радо
видео у нашим редовима", казао је Пајтић.
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СНС: Пајтић је политички геније

  

СНС саопштила је вечерас поводом Пајтићевог интервјуа за "Данас" да је лидер ДС
"политички геније".

  

"Овом приликом саопштавамо и да ћемо га чувати као мало воде на длану", наводи се у
сопштењу СНС. (Тањуг)

  

(Данас) 
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